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VOORWOORD 
Beste leden van JD Brabant, 

Op dinsdag 24 juni staat er een algemene afdelings vergadering (AAV) gepland. Op deze AAV worden 

naast de bestuursverantwoording ook kandidaatstellingen en moties behandeld. De AAV zal worden 

gehouden in de Trafalgar Pub (Dommelstraat 21, Eindhoven). De inloop is vanaf 19:30 en we starten 

om 20:00. De notulen van de vorige AAV van maart zijn gepubliceerd en kun je terug vinden op de JD 

Brabant webpagina.  

Vragen over de aankomende AAV kunnen gesteld worden door te mailen naar 

secretaris.brabant@jongedemocraten.nl ,  we hopen jullie allemaal te zien! 

  

mailto:secretaris.brabant@jongedemocraten.nl
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AGENDA 
1. Opening                                    20:00 

2. Bestuursverantwoording       20:05 

3. Verkiezingsblok         20:45 

4. Pauze, inclusief stemmen       21:00 

5. Uitslag           21:15 

6. Financiëel blok         21:30 

7. Moties en Organimo’s        21:45 

8. Borrel          22:00 
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OPENING 
 
 

- Opening Sam Pollé 

- Benoemen technisch voorzitter 

- Benoemen stem- en notulencommissie 

- Vaststellen agenda 

- Vaststellen notulen AAV 24 maart 2025 
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BESTUURSVERANTWOORDING 

NAOMI KUIJPERS – VOORZITTER 
Beste Jonge Democraten, 

Na een bewogen bestuursperiode die richting haar einde gaat, kijk ik met veel nieuwsgierigheid uit 

naar de ontwikkelingen die in 2025 en 2026 gaan plaatsvinden op politiek gebied, zowel lokaal als 

landelijk. Hopelijk brengen deze ontwikkelingen veel enthousiaste JD-leden met zich mee die we in 

onze afdeling mogen verwelkomen. 

Het afgelopen half jaar hebben de voorbereidingen voor een aantal grotere activiteiten centraal 

gestaan, zoals die van de Cantus van het Zuiden en de Twinning. Het is mooi om te zien dat beide 

activiteiten zorgen voor het samenbrengen van JD-leden, ook van buiten Brabant. 

Tegelijkertijd was het in deze bestuursperiode soms een uitdaging om leden en bestuursleden 

structureel betrokken en actief te houden. Zo gebeurde het helaas regelmatig dat er bij activiteiten 

geen, of maar één of twee leden kwamen opdagen, ondanks de energie en moeite die erin was 

gestoken. Dat werkte op termijn demotiverend – iets waar, naar ik begreep, ook andere afdelingen 

het afgelopen jaar mee te maken hebben gehad. 

Als voorzitter ben ik eindverantwoordelijk voor het functioneren van de afdeling en het bestuur. 

Tegelijkertijd werkt een bestuur alleen goed als het een gezamenlijke verantwoordelijkheid kan 

dragen. In deze periode heb ik geprobeerd structuur en richting te geven, maar liep ik ook tegen 

grenzen aan van wat je in je eentje kunt dragen. 

Een aantal maanden geleden heb ik – m.b.t. het draaiende houden van JD Brabant – bewust gezegd: 

ik kan dit niet alleen. Besturen doe je samen. Ik heb toen een stap teruggedaan – en dit ook naar 

bestuursleden gecommuniceerd – in de hoop dat dit ruimte en verantwoordelijkheid zou creëren 

binnen het bestuur. Helaas bleek die gedeelde verantwoordelijkheid ook daarna moeilijk vorm te 

krijgen. Daarnaast zorgden wisselingen binnen het bestuur voor extra uitdagingen in de onderlinge 

taakverdeling en continuïteit. In zo’n situatie is, naast sociale veiligheid, heldere communicatie en 

flexibiliteit extra belangrijk – iets wat we als bestuur hebben geprobeerd op te vangen, maar wat niet 

altijd vanzelf ging. 

In de afgelopen anderhalve maand heb ik, m.b.t. mijn kandidaatstelling voor het landelijk 

voorzitterschap, het gesprek gevoerd met de Oriëntatiecommissie. Daarbij is in eerste instantie door 

een miscommunicatie bepaalde informatie vanuit mijn kant niet direct gedeeld. In een verhelderend 

vervolggesprek enkele dagen later is deze informatie alsnog besproken. De Oriëntatiecommissie 

vond het – vanuit hun adviesrol, ook als het gaat om het signaleren van politieke risico’s – van belang 

om dit in haar advies te benoemen. Omdat ik begrijp dat hier vragen of bedenkingen over kunnen 

zijn (n.a.v. het Zomercongres), wil ik graag benadrukken dat de desbetreffende informatie door mij 

wél gegeven is, zij het een aantal dagen later in het proces. 

Tot slot wil ik delen dat ik – na een intense periode – vanwege gezondheidsredenen en in het belang 

van rust en stabiliteit binnen de afdeling, heb besloten mijn functie als afdelingsvoorzitter neer te 

leggen. Dat was geen gemakkelijke keuze, maar wel een keuze die ik met overtuiging maak, in het 

belang van mezelf én de vereniging. 

Ik wil alle leden bedanken voor het vertrouwen, de gesprekken, de feedback en het meedenken in 

het afgelopen jaar. Ondanks alle uitdagingen kijk ik met trots terug op wat we samen hebben gedaan 

en heb ik veel geleerd – als voorzitter, als democraat en als mens. Ik hoop me, als gewoon lid, nog te 
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mogen blijven inzetten voor onze afdeling via de Twinningcommissie. Want de JD, en zeker ook JD 

Brabant, liggen me nog altijd na aan het hart. 

Ik hoop dat een volgend bestuur met hernieuwde energie de overdrachtsperiode ingaat en de lessen 

van voorgaande bestuursperioden met zich meeneemt, zowel in samenwerking als in communicatie 

– intern en extern. De JD verdient actieve, betrokken en zorgvuldige besturen en ik hoop dat zij zich 

daarvoor blijven inzetten. 

Mochten er naar aanleiding van deze bestuursverantwoording vragen of opmerkingen zijn, dan kun 

je me hier altijd een berichtje over sturen via WhatsApp. Tijdens onze AAV is er uiteraard ook de 

gelegenheid om vragen te stellen. 

 

SAM POLLÉ – ALGEMEEN SECRETARIS 
Beste Democraten, 

Ben ik de secretaris geweest die ik dit jaar graag had willen zijn? Absoluut niet; het afgelopen jaar 

heb ik prioriteiten moeten stellen en daarin heeft de JD helaas het kortste lootje getrokken. Vooral 

het gebrek aan nieuwsbrieven zal jullie op zijn gevallen. Dit heeft grotendeels te maken met het feit 

dat ik terug heb moeten verhuizen naar Tilburg waardoor ik elke dag vier uur met de trein heen en 

weer moet naar de studie, dit zijn vier uur van de dag waarin werk voor de JD praktisch onmogelijk is. 

Dit werd ook nog eens bemoeilijkt door een nieuw nieuwsbrieven systeem waarvoor ik simpelweg 

niet de tijd heb gehad om het uit te vogelen. Ook heeft het vele reizen op andere manieren 

dwarsgezeten, zo heb ik een secretarissen FEO dag gemist vanwege defecte treinen.  

Wat betreft nieuwe leden is het nieuwe systeem ook een klap tegen geweest. Het nieuwe systeem is 

nog niet af en daardoor is het niet mogelijk om te filteren wanneer iemand lid is geworden, dit maakt 

het bijzonder lastig om nieuwe leden te benaderen. Daarvoor hebben we elke vergadering netjes alle 

nieuwe leden verdeeld en benaderd, helaas is daar vrij weinig uitgekomen. Hierin durf ik wel te 

stellen dat wij als bestuur vrij weinig verkeerd gedaan hebben, ook bijvoorbeeld een nieuwe 

ledengroepsapp heeft niet geholpen.  

Het gebrek aan aanwas en de lage opkomst bij activiteiten (die ik zelf overigens ook vaak over heb 

moeten slaan) heeft niet bijgedragen aan de motivatie waardoor ik ook de kleinere randtaakjes wat 

vaker heb laten vallen. De afgelopen maand heb ik deze achterstand weg proberen te poetsen en dit 

gaat betrekkelijk voortvarend.  

RUBEN TELLING – PENNINGMEESTER 
Beste allen, 

Het afgelopen kwartaal heeft een aantal belangrijke ontwikkelingen gebracht die ik graag met jullie 

deel. 

Allereerst is de jaarrekening over 2024 unaniem goedgekeurd – bedankt aan iedereen die heeft 

meegedacht en feedback heeft geleverd. Een mooie stap richting transparantie en gezamenlijke 

verantwoordelijkheid. 

Daarnaast is het officieel: sinds dit kwartaal is de twinning met Zagreb geregeld. We kijken uit naar 

een inspirerende samenwerking en het versterken van onze internationale banden. 

Ook de cantus heeft inmiddels plaatsgevonden – een avond vol sfeer, traditie en verbondenheid. 

Dank aan iedereen die erbij was en heeft meegeholpen aan de organisatie! 



 

8 
 

Tot slot is er, sinds de val van het kabinet, extra campagnebudget toegekend aan onze afdeling. Dit 

geeft ons meer ruimte om onze plannen krachtiger neer te zetten en breder zichtbaar te zijn. 

CHRISTIAAN DE VRIES – BESTUURSLID PERS EN POLITIEK 
Het afgelopen jaar was een zwaar bestuursjaar. Ondanks de goede inzet vanuit het bestuur hadden 

we last van een ontzettend matige opkomst en wat interne problemen, waardoor de motivatie op 

momenten erg laag was. Desondanks hebben we het grootste gedeelte van het jaar ons gehouden 

aan het streven van 4 evenementen per maand, waar ik trots op ben.  

Zoals aangegeven in de vorige verantwoording ben ik het jaar begonnen door een tour te maken 

langs verschillende belangrijke fracties in onze provincie. Ik gaf destijds ook aan dat ik deze bezoekjes 

gebruikte om te lobbyen voor JD’ers in verkiezingscommissies door de provincie, dit bleek uiteindelijk 

lastiger dan gedacht. Ikzelf heb hierdoor in ieder geval plaats mogen nemen in de Brabanse 

Permanente Programmacommissie en mag na de zomer in de Osse VPC.  

Daarnaast heb ik mijn best gedaan om aan de politieke input van de JD zelf te werken door politiek-

inhoudelijke evenementen te organiseren. O.a. evenementen over het koningshuis, de lokale 

politiek, een bezoek aan de Tilburgse coffeeshop en een serie evenementen samen met D66 

Europarlementariër Raquel, wat ik samen deed met 5 D66 afdelingsbesturen.  

Helaas is het mij niet gelukt de Politieke Commissie van de grond te krijgen dit jaar. Waar er initieel 

interesse leek te zijn is het nooit gelukt om verder te komen dan een eerste kennismaking, dit kwam 

voornamelijk doordat het onmogelijk was een moment samen in te plannen, waarbij PoCo-leden ook 

nog eens niet kwamen opdagen. Voor mij paste de PoCo ook niet bijzonder goed in mijn agenda 

naarmate het afstuderen meer tijd van mij vroeg, waardoor ik halverwege de lente besloot niet aan 

een dood paard te trekken. 

MAX DUBBELMAN – BESTUURSLID ALGEMEEN 
Beste JD’ers.  

Afgelopen jaar heb ik de JD leren kennen door het doen van een bestuursjaar. Hoewel mijn officiële 

functie algemeen betreft, heb ik ondanks dit kennis gemaakt met verschillende onderdelen van de 

JD. Vanwege de absentie van een bestuurslid Organisatie is deze rol ook op mij te komen liggen. 

Het was een jaar waarin ik veel heb geleerd over de JD en genoeg heb meegemaakt.  Mijn eerste 

activiteit van de JD was de AAV waarin ik werd ingehamerd, hierdoor ging ik vrij blind mijn 

bestuursjaar in. Het was tijdens de beginperiode dat ik vooral veel heb leren kennen. Bijvoorbeeld 

veel afko’s, mensen, activiteiten en hoe de JD is ingericht.  

Ik heb bijvoorbeeld kennismakingsgesprekken gevoerd, locaties geregeld en raadsvergaderingen 

bijgewoond en nog een af te ronden Twinning. Allemaal dingen waar ik geen ervaring mee had. Ook 

heb ik bestuursleden zeer bewust gemaakt van het iconische programma ‘’Pop the balloon’’ en dat ik 

echt meer broeken heb dan een zwarte joggingbroek.  

Het was fijn dat in het eerste halfjaar er ondersteuning was voor mij vanuit Michiel en door het hele 

jaar van Sam, vanwege hun ervaring was het organiseren van een activiteit elke week iets wat 

haalbaar was en is gebeurd. Het blijft ondanks het politieke circus in Den Haag toch een uitdaging om 

diverse en verschillende activiteiten te bedenken. Het is een bestuursjaar geweest waardoor ik de JD 

goed heb leren kennen en ondanks uitdagingen die het bestuur heeft gehad, kan ik terug te kijken op 

een geslaagd bestuursjaar.  

Ik hoop een goede overdracht te kunnen realiseren voor mijn opvolger en een goede afsluiting van 

dit bestuursjaar. Ondanks de reuring rondom het bestuur tijdens de laatste weken is het van belang 
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dat het komende bestuur vol inzet op de campagne voor de komende verkiezingen, omdat daarmee 

je echt het verschil kan maken.  
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VERKIEZINGEN 
 

KANDIDAATSTELLINGEN 
 

JULIE DECKERS 
Naam Julie Deckers 

Opleiding/baan 5 VWO 

Beoogde functie Profilering 

Beoogde periode Één jaar 

Lid van de JD sinds November 2024 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

Geen 

(Eerdere) functies 

buiten de JD 

Geen 

Lid van politieke 

organisaties 

Hieronder vallen: 

- Politieke partijen:D66 

- Politieke jongerenorganisaties: JD 

 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Ik denk dat ik een goed bestuurslid Profilering zou zijn om verschillende 
 
redenen. 
Ten eerste denk ik dat de communicatie naar buiten net zo belangrijk is als 
de activiteiten zelf. Als niemand weet wat er besproken wordt, waar ze aan 
mee kunnen doen, of waar de partij voor staat, kan het net zo goed niet 
bestaan. Als politieke partij is het cruciaal dat mensen onze belangen en 
opvattingen horen, omdat deze invloed kunnen hebben op het politieke 
klimaat, én op de betrokkenheid van de JD in de Nederlandse politiek, zeker 
tijdens de aankomende campagneperiode. Ik zal er daarnaast voor zorgen 
dat afdelingsleden altijd weten wat er aan de hand is en dat de sociale 
media altijd up-to-date zijn. Als bestuurslid Profilering zal ik mensen 
enthousiasmeren om onze nieuwsstukken te lezen, naar activiteiten te gaan 
en (natuurlijk) lid te worden op een eigen, frisse en effectieve manier. 
Ten tweede ben ik als 17-jarige heel bekend met sociale media en het 
gedachtegoed van jongeren in Brabant. Ik ben bekend met de trends, weet 
veel over het creëren van media-aandacht, het ontwerpen van een 
“aesthetic” instapost, en ik kan deze kennis goed toepassen op deze functie. 
Ik denk dat het belangrijk is om de jongere generatie die net mag stemmen 
te bereiken, en juist omdat ik deel uitmaak van deze doelgroep, weet ik goed 
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hoe ik dat moet doen. 
Ten slotte vind ik het onwijs leuk om campagne te voeren en mensen de JD 
te laten leren kennen. Samen met de rest van het bestuur zal ik mooie, 
 
Kandidaatstellingsformulier 
 
Ter indiening op de 
Algemene Afdelingsvergadering (AAV) 
 
professionele campagnes opzetten, zowel online als offline, en zo mensen bij 
de vereniging betrekken. Ik ben niet bang om mensen aan te spreken en vind 
het belangrijk om mijn opvattingen met andere jongeren te delen. 
Samen zullen wij er een geweldig jaar en een succesvolle campagneperiode 
van maken! 

 

GUUS VAN DER LEE 
Naam Guus van der Lee (20-12-2003) 

Opleiding/baan Technische bedrijfskunde 

Beoogde functie Secretaris 

Beoogde periode 2025-2026 

Lid van de JD 

sinds 

(Dit wordt ingevuld door de secretaris tenzij u van een andere afdeling bent. 

Mocht dat zo zijn, graag ook dit invullen.) 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

N.V.T 

(Eerdere) functies 

buiten de JD 

Boerderijmedewerker 

Elektricien  

Verkoopmedewerker 

Barmedewerker 

Pakketbezorger 

Lid van politieke 

organisaties 

• D66 

• Jonge Democraten 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Ondanks ik nog een vrij nieuw lid ben lijkt het me ontzettend leuk en leerzaam 

om bij het bestuur te gaan. Mijn eigen overtuigingen sluiten goed aan bij de JD 

en ik zie het bestuur als een laagdrempelige manier om politiek betrokken te 

worden en actief bij te dragen aan de verenging. 

 

De functie secretaris past goed bij me. Ik heb een sterk analytisch vermogen, 

kan goed communiceren en heb al heel wat ervaring opgedaan met zakelijk 

schrijven. Ook heb ik tijdens mijn studie al meerdere veranderprojecten 

afgerond. Draagvlak creëren was een van de belangrijkste competenties die ik 

hierbij nodig had. Deze kennis en vaardigheden pas ik graag toe tijdens de 

bestuursperiode om het bestuur soepel te laten draaien. Ik kan soms een 
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tikkeltje chaotisch zijn, maar wil deze kans gebruiken om te leren hoe je 

structuur goed behoud. 

 

In het bestuur kijk ik er naar uit om samen te werken met andere afdelingen, 

nieuwe leden goed op te vangen en me in te zetten voor meer betrokkenheid 

van leden binnen Brabant.  

 

Ik heb ontzettend veel zin om iedereen te ontmoeten, uitdagende gesprekken 

te voeren en me verder te ontwikkelen binnen de JD.  

 

Met sociaal liberale groet, 

 

Guus van der Lee 
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FINANCIEEL BLOK 
 

Inkomsten 
 

2025 2025 
 

 
Omschrijving Realisatie Begroting ACT vs BGT 

 
Afdracht Landelijk Bestuur 1.633  2.450  - 817  

 
Vast deel afdracht 1.633  2.450  - 817  

 
Variabel deel afdracht -  -  -  

 
Afdracht regiocommissies -  -  -  

 
Projectsubsidies 800  3.200  - 2.400  

 
Bestuurs- en Overdrachtsweekenden 300  1.100  - 800  

 
Twinning -  1.000  - 1.000  

 
Symposia -  -  -  

 
Zomeroffensief -  600  - 600  

 
Overige projectsubsidies 500  500  -  

 
Externe fondsen -  400  - 400  

 
D66 -  400  - 400  

 
Lokale PJO samenwerking -  -  -  

 
Overige externe fondsen -  -  -  

 
Deelnemersbijdragen 409  2.680  - 2.271  

 
Twinning -  1.600  - 1.600  

 
(Zomer)BBQ -  -  -  

 
Winterevenement -  250  - 250  

 
Eigen bijdrage bestuursleden bestuursweekenden -  -  -  

 
Overige deelnemersbijdragen 409  830  - 421  

 
Overige deelnemersbijdragen 1 (Cantus) 409  765  - 356  

 
Overige deelnemersbijdragen 2 

 
65  - 65  

 
Overige inkomsten -  -  -  

 
Totaal 2.842  8.730  - 5.888  

Uitgaven 
 

2025 2025 
 

 
Omschrijving Realisatie Begroting 
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Algemene kosten 103  395  - 292  

 
Rekeningkosten 63  170  - 107  

 
Regiocommissies 

 
-  -  

 
Overige bestuurskosten 41  225  - 184  

 
Activiteiten 114  1.545  - 1.431  

 
Zaalhuur 

 
700  - 700  

 
Sprekerskosten 

 
100  - 100  

 
Introductieactiviteiten 

 
100  - 100  

 
Gezelligheidsactiviteiten 

 
250  - 250  

 
Samenwerkingsactiviteiten 

 
150  - 150  

 
Politieke activiteiten 

 
-  -  

 
Bitterballenbierbudget 114  245  - 131  

 
Overige activiteiten 

 
-  -  

 
Evenementen 928  4.215  - 3.288  

 
(Zomer)BBQ 

 
-  -  

 
Bedankmoment 

 
100  - 100  

 
Winterevenement 

 
400  - 400  

 
Symposia 

 
-  -  

 
Twinning 

 
2.600  - 2.600  

 
Overige evenementen 928  1.115  - 188  

 
Overig Event 1 928  1.115  - 188  

 
Overig Event 2 

 
-  -  

 
Overig Event 3 

 
-  -  

 
Promotie -  1.375  - 1.375  

 
Acties 

 
50  - 50  

 
Campagne 

 
100  - 100  

 
Online promotie 

 
75  - 75  

 
Promotiemateriaal 

 
150  - 150  

 
Zomeroffensief 

 
1.000  - 1.000  

 
Overige promotie 

 
-  -  
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Scholing en vorming 745  1.100  - 355  

 
Bestuurs- en Overdrachtsweekenden 374  1.100  - 726  

 
Masterclasses 371  -  371  

 
Scholingsactiviteiten 

 
-  -  

 
Overige kosten -  100  - 100  

 
Overige kosten 

 
-  -  

 
Onvoorziene kosten 

 
100  - 100  

 
Afroming einde jaar 952  -  952  

 
Totaal 2.842  8.730  - 5.888  

 


